
Minnesanteckningar från Nedre Norrlands Beagleklubbs styrelsemöte den 31/8-14 

Närvarande: Tomas, Sture, Mats, Björn, Hans, Ingela och Lotta 

Utställningar 

Ingela redogjorde för utställningssäsongen. 10 startande hundar i Sollefteå i maj och 13 

startande hundar i Hassela i augusti är ett mycket bra deltagarantal för klubben. Vi ser 

framtiden an med tillförsikt. En stor eloge riktat till Ingela för det arbete hon lägger ned. 

Drevprov 

Vi är inne i drevprovssäsong. Stoppdatum för de planerade proven är en vecka innan, se 

hemsidan. Observera att vi nu har ett nytt regelverk. Den 4-5 okt drar vi igång med tolv 

anmälda hundar i Nordingrå. Nytt för i år är att harkampen flyttats och att Håkan är ansvarig 

för provet. Sture ansvarar för att klubben får ett vandringspris för klubbmästaren. 

Viltspår 

Vår ambition är att klara viltspårsverksamheten inom klubben. Kanske är möjligt då en av 

våra medlemmar uttryckt intresse för att utbilda sig. Klubben står i så fall för kostnaden. 

Rådjurshundar 

Gällande regler om jakt på rådjur måste följas vid jaktprov. För att starta på rådjursrika 

marker innan 1/10 och efter 31/12 krävs att hunden är rådjursren och kan uppvisa intyg på 

rådjursrenhet. 

Utskick 

Brev om innevarande säsongs aktiviteter är på gång till medlemmarna. 

Medlemsrekrytering 

Lotta uppmanar alla till jobba och verka för att rekrytera fler medlemmar. 

Höga kusten Game Fair 

På grund av att hundtorget flyttats i år, drog det mindre folk och därmed såldes det färre 

antal lotter. Av den anledningen kommer vi med största sannolikhet att investera i ett eget 

tält för att minska omkostnaderna kring mässan. Däremot har vi förmodligen rekryterat 

minst ett par nya medlemmar inom snar framtid. 

Ekonomi 

God ekonomi inför hösten, men sämre förräntning förklarar Mats. 

 

 

Lotta Magnusson    Hans Feldt 

ordf     sekr 


